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Vragen van de leden Van Hijum en
Koopmans (beiden CDA) aan de
minister van Verkeer en Waterstaat
over het bericht «Legostenen leggen:
van N50 naar A50». (Ingezonden
12 februari 2010)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht «Legostenen leggen: van N50
naar A50»?1

2
Is het waar dat momenteel gras
wordt ingezaaid op twee van de
beoogde vier banen van het viaduct
over de toekomstige «blauwe
bypass»? Bent u nog steeds de
volgende mening toegedaan, zoals
weergegeven in het artikel: «Ik vind
gras mooi, maar dan wel in mijn
achtertuin. Ik zou er liever een mooi
stuk asfalt zien»?

3
Deelt u de mening dat bij alle
werkzaamheden aan de N50 het
perspectief van verbreding tot een
vierbaans A50 in het achterhoofd
gehouden moet worden? Waarom
worden bij de aanleg van het nieuwe
weggedeelte niet meteen twee extra
rijbanen gerealiseerd? Kunt u hiertoe
alsnog de opdracht geven, of
hiervoor voorbereidingen treffen?

4
Bent u bereid in overleg met de
provincie Overijssel, die vrijgekomen
Essent-middelen wil inzetten om de
regionale economische structuur te

versterken, te bezien welke
mogelijkheden er zijn om de N50
stapsgewijs op te waarderen tot A50?

1 de Stentor, 9 februari 2010.

Mededeling

Mededeling van minister Eurlings
(Verkeer en Waterstaat) (ontvangen
3 maart 2010)

Op 12 februari 2010 ontving ik
kamervragen van de leden Van Hijum
en Koopmans over het bericht
«Legostenen leggen; van N50 naar
A50».
De beantwoording van deze vragen
kost meer tijd omdat nadere
afstemming vereist is met de regio.
Daarom is het niet mogelijk de
vragen binnen de gestelde termijn
van drie weken te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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